
P r o t o k ó ł   Nr  XXXVI /2009 
 

 
z sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 9 grudnia  2009 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy 
w Zarszynie. 
  
Początek sesji - godz. 10:00      zakończenie - godz. 11:55 
 
Radni obecni : 
      1.   Konieczny Janusz 

2. Dębski Janusz  
3. Niemiec Wojciech       
4. Tomków Krzysztof       
5. Malik Adam     
6. Małek Janusz          
7. Mindur Andrzej 
8. Stączek Ryszard         
9. Szajna Anna         
10. Trygar Krystyna  
11. Węgrzyn Maria  

      12. Gierad Alfreda 
      13.Ołowiańczyk Zygmunt 
      14. Michalski Edward     
       
Radni nieobecni : 
 
       1. Kuzianik Alicja 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli : 
 
 -Wójt Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 
- Zastępca Wójta Gminy     - Pan Zbigniew Dec 
- Sekretarz Gminy Zarszyn     - Pan Andrzej Piotrowski 
- Skarbnik Gminy      - Pani Ryszarda Mikołajek 
- Radca prawny      - Pani Agata Kustra Frączek 
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy 
- Sołtysi 
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5.Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 
   z  realizacji uchwał Rady Gminy. 
6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Zarszyn na 2009 r. 

            7.Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 
 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 r. 
 9.Wolne wnioski i zapytania 
 10.Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
            11. Zakończenie sesji. 
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Ad.1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny, który powitał zebranych 
i na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 14 radnych. Obrady były zatem 
prawomocne do podejmowania uchwał. 
 
Ad.2. W porządku obrad Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzić  następujące zmiany : 
 
 Następnie na wniosek Wójta Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
zaproponował włączyć do porządku obrad  dwa dodatkowe projekty  uchwał: 
- w sprawie wyraŜenia zgody na zakup nieruchomości na mienie komunalne Gminy Zarszyn. 
Uchwała ta będzie realizowana po pkt. 9. 
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. 
Projekt tej uchwały Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie, gdyŜ do obsługi Rady 
Gminy powyŜszy projekt dostarczony został w terminie do 7 dni  przed sesją. Wniosek ten radni 
przyjęli jednomyślnie i  będzie on realizowany po pkt. 7 porządku obrad. 
 
Innych propozycji zmian porządku obrad nie było. 
Po wprowadzeniu w/w zmian porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 
    z realizacji uchwał Rady Gminy. 

 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Zarszyn na 2009 r. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zakup nieruchomości na mienie 
      komunalne Gminy Zarszyn. 

 11.Wolne wnioski i zapytania 
 12.Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
 13. Zakończenie sesji. 
  
Ad. 3. Nie wniesiono uwag i propozycji zmian do protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 4.  W punkcie interpelacje radnych – głosu nie zabierano. 
 
Ad. 5. Wójt Gminy złoŜył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami, realizacji 
uchwał Rady Gminy, wydanych zarządzeń, a takŜe z działalności poszczególnych referatów 
w Urzędzie Gminy.  Informacje te stanowią załączniki do protokołu.  
 
Nad złoŜonym sprawozdaniami w dyskusji głos zabrali : 
 - Radny Krzysztof Tomków poprosił Wójta o udzielenie krótkiej informacji nt. planowanej przez 
PZMiUW Rzeszowie budowy zbiornika  retencyjnego w Pielni. 
- Radna Alfreda Gierad poprosiła Wójta o informację, które miejsce otrzymała Gminy Zarszyn  
w II Edycji Rankingu Aktywności Gospodarczej „Złota Setka Gmin Podkarpacia”. 
 
 Na zadane w/w pytania Wójt  odpowiedział : 
-Radnemu Tomkowowi, Ŝe uczestniczył w dwóch posiedzeniach Rady Technicznej Podkarpackiego  
Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Rzeszowie na których zostały przedstawione trzy  
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warianty budowy zbiornika retencyjnego Pielnia -Nowosielce za  35 mln zł, 30 mln zł i 18 mln zł. 
Najprawdopodobniej  wybrany  zostanie trzeci wariant za 18 mln zł. Następnie Wójt poprosił 
radnych i sołtysów z Pielni oraz  Nowosielec o pozostanie po zakończeniu sesji celem dokonania 
pewnych uzgodnień,  ustaleń w kwestii planowanej  inwestycji. Poinformował takŜe, Ŝe w dniu  
10 grudnia br. w Urzędzie Marszałkowskim podpisane  zostaną umowy na budowę kanalizacji  
w Pielni i BaŜanówce i na budowę wodociągu w Długiem. W zakresie  budowy  sieci 
kanalizacyjnej  w Pielni  muszą być podjęte odpowiednie decyzje, w kwestii planowanej budowy 
zbiornika retencyjnego.. 
 
- Radnej Gierad odpowiedział, Ŝe w II Edycji Rankingu Aktywności Gospodarczej „Złota Setka 
Gmin Podkarpacia” Gmina nasza zajęła 76 miejsce informując, iŜ  przy  klasyfikacji tej brane było 
pod uwagę 11 wskaźników. Ponadto Wójt dodał, Ŝe Gmina nasza znalazła się w” Złotej Dziesiątce” 
w kategorii inwestor roku. 
 
Rada Gminy przyjęła powyŜsze sprawozdania.  
 
Ad.  6. W szóstym punkcie porządku obrad przystąpiono realizacji do projekt uchwały dotyczącej  
zmian w budŜecie Gminy Zarszyn na 2009 rok. 
 
- Skarbnik Gminy Pani Ryszarda Mikołajek przedstawiła projekt zmian w budŜecie Gminy Zarszyn 
na 2009 r omawiając kolejno zwiększenie i zmniejszenie dochodów. Poinformowała  takŜe  
o dokonanej autopoprawce Wójta wniesionej do wcześniej  przesłanej  radnym propozycji zmian  
w budŜecie gminy, a takŜe o  przeniesieniach w planie dochodów i wydatków. Ponadto podała na 
podstawie jakich pism, decyzji dotacji te zmiany będą wprowadzane. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
poinformowała, Ŝe projekt zmian w budŜecie Gminy na 2009 r był przedmiotem analizy na 
posiedzeniu Komisji w dniu 7 grudnia  2009 r. i  został pozytywnie zaopiniowany. 
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmian w budŜecie Gminy Zarszyn na 2009 r.  wraz z autopoprawką Wójta. Uchwała 
podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych Uchwała ta stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Ad. 7. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie opłaty targowej. 
W uzasadnieniu do podjęcia w/w uchwały Wójt powiedział, Ŝe Rada Gminy Zarszyn Uchwałą  
Nr XXIII/165/04 z dnia 19.11.2004 r. uchwaliła,  iŜ od osób dokonujących sprzedaŜy na 
targowiskach pobierana będzie dzienna opłata targowa w wysokości 8 zł. W związku z tym, Ŝe na 
terenie gminy nie znajduje się targowisko, które spełniało by normatywy i wymogi określone w 
przepisach szczegółowych, sprzedający protestowali co do wysokości opłaty targowej. Ponadto 
powołany  w w/w uchwale inkasent zaprzestał pobierania opłaty spowodowało , Ŝe brak  było w 
poprzednich latach dochodów z tego tytułu. Istnieje więc konieczność obniŜenia dziennej stawki 
opłaty targowej na 3 zł oraz powołania nowego inkasenta , co będzie skutkowało w latach  
następnych zwiększeniem dochodów w budŜecie Gminy Zarszyn. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe projekt przedmiotowej uchwały był przedmiotem obrad Komisji w dniu 7 grudnia br. 
Po przeprowadzonej dyskusji członkowie Komisji większością głosów 5 za i 2 wstrzymującymi się 
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wnioskowali o zmianę dziennej stawki opłaty targowej z kwoty 3 zł na 5 zł, uzasadniając, Ŝe 
proponowana przez Wójta była za niska. 

 
W dyskusji głos zabrali : 
- Sołtys Zarszyna  zwrócił uwagę na to, iŜ praktykowany na terenie gminy obwoźny handel 
Ŝywnością jest konkurencją dla naszych handlowców,  którzy rzetelnie płacą podatek dla gminy 
i jednocześnie zapytał , czy tę formę handlu  nie moŜna w jakiś sposób opodatkować. 
 
- Wójt odpowiedział, Ŝe obecnie jest swoboda działalności gospodarczej, pozostaje jedynie  
pobranie przez  inkasenta  opłaty targowej ustalonej przez Radę Gminy. 
 
- Radny Krzysztof Tomków równieŜ wyraził niezadowolenie z występującego na terenie gminy 
„handlu obwoźnego”, którzy handlują  jeŜdŜąc pomiędzy zabudowaniami. Jednocześnie dodał,  iŜ  
nie są to mieszkańcy naszej gminy,  a takich by właśnie widział handlujących np. produktami 
rolnymi. 
 
- Radny Ryszard Stączek zapytał Panią  Radcę prawną , czy nie będzie dublowania podatków jeŜeli 
będziemy pobierać opłatę targową od  właściciela zajmującego się działalnością „ handlu 
obwoźnego, który jest juŜ gdzieś  zarejestrowany i  podatki opłaca.. Ponadto Radny zauwaŜył , Ŝe  
w Jaćmierzu i Posadzie Jaćmierskiej jest tylko dwa sklepy spoŜywcze, a tzw. „handel obwoźny” 
znacznie wzbogaca  asortyment towarów spoŜywczych z czego znacznie zadowoleni są mieszkańcy 
tych miejscowości. 
 
- Radca prawny odpowiedziała, Ŝe pobór opłaty targowej od „handlu obwoźnego” nie będzie 
sprzeczny z przepisami ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. 
 
Wobec braku dalszych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  
w pierwszej kolejności  poddał pod głosowanie wniesioną w § 1 ust. 1 poprawkę Komisji 
Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów zwiększającą dzienną stawkę opłaty targowej do 
wysokości 5 zł. Poprawka ta przyjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych.  
 
 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie 
opłaty targowej wraz z naniesioną poprawką. Za jej podjęciem głosowało 14 radnych. Uchwała 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 8. W tym punkcie przystąpiono do realizacji zgłoszonego dodatkowego projektu uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. 
 
- Wójt uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział, Ŝe w związku z ujęciem 
w projekcie uchwały budŜetowej na 2010 r pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy 
Miasta Sanoka w kwocie 31 834zł na sfinansowanie wydatków za dzieci z terenu Gminy Zarszyn 
do samorządowych przedszkoli publicznych w Sanoku istnieje konieczność podjęcia podmiotowej 
uchwały. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, ze członkowie Komisji powyŜszy projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. Z uwagi na 
to, iŜ na terenie gminy nie ma gminnego przedszkola musimy ponosić koszty uczęszczania dzieci 
do  przedszkoli w innych miejscowościach. 
 
Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 
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- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz  Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. Uchwała podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 9.  W dziewiątym punkcie porządku obrad przystąpiono do uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn 
na 2010 r.  
 
- Na wstępie  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny powołał się na podjętą w 1999r. 
uchwałę Rady Gminy Zarszyn w sprawie procedury uchwalania budŜetu gminy oraz rodzaju  
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi uchwały budŜetowej i na tej podstawie 
dokonał analizy kolejnych etapów opracowywania projektu budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 r .  
 
 Wójt Gminy omawiając  projekt budŜetu na 2010 r. powiedział między innymi, Ŝe ten 
budŜet jak i poprzednie są tzw.  „Ŝywymi dokumentami”  są  to bowiem  zapisane propozycje,   
a które w ciągu roku w trakcie realizacji budŜetu będą zmieniane. Następnie Wójt powiedział, Ŝe 
przyszłoroczny budŜet  nie będzie łatwy do realizacji. Nie będzie  moŜliwości pozyskania 
dodatkowych środków do budŜetu gminy, kończą się programy unijne. Projekt budŜetu Gminy 
Zarszyn na 2010 rok przewiduje deficyt w kwocie 3 077 450,36 zł, przy planowanych dochodach 
 w kwocie 20 642 479,27 zł oraz planowanych wydatkach  w kwocie 23 719 929, 63 zł. 
W 2010 roku planuje się zaciągnięcie poŜyczek i kredytów w kwocie 4 156 026,82 zł na pokrycie 
deficytu w kwocie 3 077 450,36 zł oraz na, między innymi pokrycie deficytu , z tego na spłatę 
zaciągniętych kredytów i poŜyczek na kwotę 1 078 576,46 zł Przewidywane zadłuŜenie z tytułu 
kredytów i poŜyczek na koniec 2010 roku  wynosić będzie 11 493 574,20 zł, co stanowi 55,68% 
planowanych dochodów. Kredyty poŜyczki były brane na budowę kanalizacji, wodociągu, poprawę 
bezpieczeństwa publicznego mieszkańców.  
Następnie Wójt omówił planowane dochody na 2010 rok. Na 2010 rok zapisane zostały tylko te 
inwestycje na które mamy zabezpieczone środki finansowe i uzyskały dofinansowanie z 
programów unijnych a będą ,  to między innymi : 
- budowa kanalizacji w Pielni i BaŜanówce oraz dokończenie wodociągowania Długiego, 
- budowa  szatni i modernizacja boiska sportowego w Długiem 
- modernizacja dróg lokalnych w ramach Współpracy Transgranicznej Polska -  Słowacja. 
 Wójt dodał iŜ nowością jest od 1 stycznia 2010 r będzie utworzenie  funduszu sołeckiego   
w ramach  którego wykonane zostaną  zadania,  które zostały zaplanowane do realizacji w trakcie 
odbytych  zebrań  wiejskich.  
Na zakończenie Wójt  podkreślił,  i Ŝ wskaźniki zadłuŜenie Gminy są wysokie,  trzeba na bieŜąco 
spłacać kredyty  i poŜyczki  oraz  wnikliwie analizować wszelkie wydatki,  aby  nie przekroczyć  
progu  zadłuŜenia. 
 
 Wójt zapoznał zebranych z pozytywnymi opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej 
wyraŜonych w uchwałach RIO Nr IX/9/2009 z dnia 26 listopada 2009 r w sprawie projektu budŜetu  
Gminy Zarszyn na 2010 r , Uchwały Nr IX/24/2009 z dnia 26 listopada 2006 r w sprawie 
moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetu Gminy Zarszyn na 20210 rok i Uchwały Nr IX/25/2006 
z dnia 26 listopada 2009 r w sprawie opinii o prawidłowości załączonej do projektu uchwały 
budŜetowe Gminy Zarszyn na 2010 rok prognozy kwoty długu. Uchwały te stanowią załączniki do 
protokołu. 
 
- Następnie Pani Skarbnik omówiła uwagi zgłoszone przez Regionalną Izbę Obrachunkową , które 
zostały uwzględnione w dalszych pracach na projektem budŜetu i przyjęte jako autopoprawki w 
drugim  projekcie uchwały budŜetowej. Poprawki te  zostały przyjęte na posiedzeniu Komisji 
Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów. 
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 Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny powiedział, Ŝe projekt budŜetu Gminy 
Zarszyn na 2010 rok był przedmiotem wspólnej pracy wszystkich stałych Komisji Rady Gminy, 
gdzie wypracowana została  jedna opinia do projektu i poprosił Przewodnicząca Komisji 
Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Panią Krystynę Trygar o przedstawienie   
w/w opinii.  
Przewodnicząca Komisji zapoznała z wypracowaną wspólnie pozytywną  opinią stałych Komisji 
Rady Gminy Komisji.  Opinia stanowi załącznik do protokołu.  
 
W dyskusji nad projektem uchwały budŜetowej głos zabrali : 
- Radny Zygmunt Ołowiańczyk opowiedział się za przyjęciem budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 r. 
poniewaŜ jest w nim ujęte  najwaŜniejsze dla Pielni zadnie pn. Budowa sieci kanalizacyjnej  w tej 
miejscowości. Radny  podkreślił, i Ŝ zadanie  to znalazło się w budŜecie na 2010 rok  dzięki duŜej 
operatywności i zaangaŜowaniu Wójta i  pracowników Referatu Inwestycji w UG . 
 
- Radny Krzysztof Tomków stwierdził, iŜ Gmina rozwija się zgodnie z przyjętymi kilka lat 
wcześniej priorytetami w zakresie ochrony środowiska tj. poprzez  realizację zadań w zakresie 
budowy sieci kanalizacyjnych i wodociągowych. 
 
- Radna Alfreda Gierad zapytała,  czy moŜe być pewna jeŜeli pojawi się „jakaś szansa” to Gmina 
z niej skorzysta i wówczas  w Odrzechowej będzie budowana sieć kanalizacyjna. 
 
- Sołtys Franciszek Gajewski zapytał , kiedy przystąpimy do  budowy dalszych sieci 
kanalizacyjnych i wodociągowych   na terenach  nowo powstających osiedli  mieszkalnych  
w Zarszynie i Posadzie Zarszyńskiej.  Dodał , iŜ  mieszkańcy budujący tam domy  teŜ chcą  mieć 
dostęp to tych sieci.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy poparł stanowisko Sołtysa mówiąc, iŜ  na zebraniach wiejskich są to 
często zgłaszane postulaty  mieszkańców, gdzie brak jest tego typu nowo budowanych  sieci.  
Przewodniczący zaznaczył, iŜ  nie będą  to przyłącza dla tych osób,  które kiedyś ich nie chciały,  
lecz zupełnie  nowe podmioty.  
 
- Radny Janusz Dębski stwierdził, iŜ zdaje sobie sprawę Ŝe  budŜet roku rok 2010 będzie trudny do 
realizacji ze względu na wysoki  składnik zadłuŜenia. Radny dodał , iŜ pocieszającym jest fakt 
iŜ zadłuŜenie to jest efektem realizacji wielu zadań inwestycyjnych. W kaŜdym roku wytyczano do 
realizacji nowe zadania w kierunku budowy sieci kanalizacyjnych, wodociągowych,  poprawy stanu 
bezpieczeństwa  publicznego mieszkańców , poprawy nawierzchni dróg gminnych , wewnętrznych 
itp., i  są to słuszne kierunki rozwoju Gminy. Na zakończenie wypowiedzi Radny stwierdził, iŜ 
będzie głosował za uchwaleniem budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 rok. 
 
- Radny Wojciech Niemiec  stwierdził, iŜ cieszy się z faktu ujęcia w budŜecie Gminy na 2010 rok 
zadania pn. Budowa sieci kanalizacyjnej w BaŜanówce. Następnie  podziękował w imieniu 
własnym jak i mieszkańców za wykonanie kilku remontów dróg na terenie tej miejscowości. 
Powiedział takŜe , iŜ  będzie głosował za uchwaleniem budŜetu Gminy na 2010 rok. 
 
- Wójt odpowiadając  w kwestii budowy sieci kanalizacyjnych , wodociągowych dla nowo 
budowanych budynków mieszkalnych powiedział  ,  iŜ realizacja tego zadania będzie wykonywana  
wyłącznie z środków własnych budŜetu i tylko wówczas  gdy  do podłączenia będzie  kilka 
budynków w kilku miejscowościach. Przy większej ilości tego typu zgloszeń  zostanie opracowana 
dokumentacja  i  ogłoszony przetarg  na te  dodatkowe  inwestycje.  
W sprawie budowy sieci kanalizacyjnej w Odrzechowej Wójt odpowiedział, Ŝe obecnie jedyna 
szansa otrzymania na ten cel funduszy to złoŜenie wniosku do  Programu Polska -Słowacja.. 
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Partnerem na Słowacji będzie  miejscowość Pakostov, który jest  chętny wejść do współpracy. 
Budowa kanalizacji w Odrzechowej to wartość zadania na kwotę ok. 3 mln EURO. Wniosek ten 
zostanie złoŜony, a  z jakim efektem to się okaŜe  w przyszłości. 
Na zakończenie Wójt powiedział, iŜ wprawdzie jesteśmy gminą o znacznym   wskaźniku 
zadłuŜenia  lecz pocieszającym jest fakt , iŜ nie jest to zadłuŜenie „konsumpcyjne”  lecz 
” inwestycyjne”. W ostatnim bowiem okresie czasu powstało wiele inwestycji , poprawiono stan 
nawierzchni dróg, wyremontowano obiekty mienia komunalnego itp. i z tego naleŜy być 
zadowolonym.  Następnie  Wójt  dodał, iŜ ze względu na  zadłuŜenie budŜet roku 2010 trzeba 
będzie bardzo rozwaŜnie realizować. 

 
Innych głosów dyskusji nie zabierano. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie  projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 rok. Za przyjęciem tej uchwały głosowało 
14 radnych.  Rada Gminy Zarszyn jednomyślnie przyjęła budŜet Gminy Zarszyn na 2010 r , 
Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny złoŜył gratulacje i podziękowania Wójtowi 
i Skarbnikowi  Gminy  i Referatowi Finansów za przygotowanie projektu budŜetu Gminy Zarszyn  
na 2010 r., a radnym za wszelkie prace i opinie do projektu budŜetu. 
 
Ad. 10. Dodatkowy punkt przyjęty do porządku obrad dotyczył wyraŜenia zgody na zakup 
nieruchomości na mienie komunalne Gminy Zarszyn. 
 
- Wójt uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział, Ŝe mieszkanka 
miejscowości Długie  właścicielka dz. Nr 1353/9 o pow. 0.0154 ha połoŜonej w Długiem , wyszła z 
propozycją odsprzedaŜy działki na rzecz Gminy Zarszyn , za cenę 1 500 zł/ cena  przystępna/. 
Działka przylega bezpośrednio do drogi wewnętrznej będącej własnością Gminy nr 1355 o pow. 
0.14 ha. Proponowana do zakupu działka zajęta jest pod drogę( wyasfaltowaną) z której korzystają 
inni uŜytkownicy. W celu uregulowania spraw własnościowych nieruchomości, zakup 
przedmiotowej działki na rzecz Gminy jest zasadny.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
 oznajmiła , Ŝe członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 7 grudnia analizowali omawiany projekt 
uchwały i zaopiniowali go pozytywnie wyraŜając tym samym zgodę na zakup nieruchomości  
o pow. 0.0154 ha na rzecz  Gminy z przeznaczeniem pod drogę gminną. 
 
- Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod glosowanie projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zakup nieruchomości na 
mienie komunalne Gminy Zarszyn. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział 
brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 11. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz 
Konieczny, który zwrócił się z prośbą do przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy  
o przygotowanie na sesję w dniu 29 grudnia br. sprawozdań z działalności Komisji w 2009 r oraz 
planów pracy Komisji na 2010 r. 
 
Nie zgłaszano innych wniosków i zapytań. 
 
Ad. 12. Nie zaistniała potrzeba udzielania odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
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Ad.13. Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny i imieniu 
własnym i Wójta Gminy złoŜył wszystkim radnym i zaproszonym gościom serdeczne Ŝyczenia 
świąteczne, a następnie  podziękował  za aktywny udział w obradach. Ogłosił trzydziestą szóstą 
sesję Rady Gminy Zarszyn  w bieŜącej kadencji za zamkniętą. 
 
 
Protokołowała:        Przewodniczący 
Irena Kasza               Rady Gminy Zarszyn  
                  
                 mgr Janusz Konieczny 
 


